



友順科技股份有限公司

UNISONIC TECHNOLOGIES CO., LTD

產品變更通知

PRODUCT CHANGE NOTIFICATION

PCN No.	IC-PCN-160105	Issue Date	2016-02-16
TITLE	Change conductive adhesive from DAD-91LM2 to YizBond-9246		Page 1 of 2

**變更主旨(TITLE):**

為了提升產品品質，原導電膠為DAD-91LM2切換成YizBond-9246。

UTC changes conductive adhesive from DAD-91LM2 to Yiz9246 for quality enhancement.

**變更類別(CATEGORY):**

- Design     
 Process     
 Raw Material     
 Manufacturing Site  
 Testing     
 Packing/Shipping/Labeling     
 Other \_\_\_\_\_

**變更說明(DESCRIPTION OF CHANGE):**

	變更前(Before)	變更後(After)
Conductive adhesive	DAD-91LM2	Yiz Bond -9246

**品質驗證(QUALIFICATION AND RELIABILITY DATA):**

指定產品均通過封裝可靠性測試，且不影響原承認書保證之特性。(請參考可靠度報告)

No change to electrical specification in approval datasheet, and package reliability test were qualified in the specific product.(Refer to reliability report)

**變更識別(IDENTIFICATION METHOD TO DISTINGUISH CHANGE)**

使用YizBond-9246 之產品採用個別外包訂單管理，並以D/C及製造工令來進行批次管控及追溯，自即日起接受樣品索取及產品訂購。

The product using YizBond-9246 is going to be controlled by Production Order and the delivered product can be tracing by D/C and Work Order number. Samples of parts and order are available upon request.

**生效日期(EFFECTIVE DATE OF CHNAGE):**

05-17-2016

若 貴公司未於收到本通知書起30日內，另以書面提出要求，本公司將視同 貴公司已同意本項變更。

UTC will consider this change approved unless specific requests are addressed in writing within 30 days of receipt of this PCN.



# 產 品 變 更 通 知

## PRODUCT CHANGE NOTIFICATION

<b>PCN No.</b>	<b>IC-PCN-160105</b>	<b>Issue Date</b>	<b>2016-02-16</b>
<b>TITLE</b>	<b>Change conductive adhesive from DAD-91LM2 to YizBond-9246</b>		<b>Page 2 of 2</b>

### 適用範圍(APPLICABLE PRODUCTS):

All DAD-91LM2 conductive adhesive devices.

友順對此變更所引起之不便表達致歉，如果對本變更有任何問題，請與我們的業務代表或經銷商聯絡。

We apologize for any inconvenience causing from this change, If you have any questions concerning this change, please contact your local sales or UTC's sales representative.